2025年中国传媒大学国际本科生招生项目
申请承诺书

本人现申请2025年中国传媒大学国际本科生招生项目，已认真阅读并完全理解项目招生简章各项内容和要求，现填写相关情况并承诺如下：

一、相关信息（可电子输入，除护照姓名外请用中文填写）
1. 护照姓：
2. 护照名：
3. 中文姓名（如有）：
4. 国    籍：
5. 护照号码：
6. 手机号码：
7. 电子邮箱：
8. 微信（如有）：
9. 申请的具体专业名称（参见招生目录）：
专业1：                        专业2：                         

二、承诺事项
1. 认真阅读招生简章，并对照简章内容逐项核验个人情况，确保符合申请资格，满足申请条件。
2. 如实、准确、完备、及时填报各项信息，提交相应材料。
3. 在申请和选拔考核全过程遵规守纪、诚实守信，坚决杜绝违规违纪、弄虚作假等现象。
4. 如有相关问题，将通过合法、正式渠道进行咨询、沟通和解决，不散播未经公开和未经查实的信息，坚决杜绝无中生有、造谣生事等现象。
5. 本人将完全遵守以上承诺事项。如有违反，将自愿承担相应后果。

承诺人（手写签名）：
日  期：



注：本承诺书适用于2025年中国传媒大学国际本科生招生项目，最终解释权归中国传媒大学境外学生事务中心国际学生事务办公室。
2025 Communication University of China International Undergraduate Admission Program Letter of Commitment Application

I hereby apply for the International Undergraduate Admission Program of Communication University of China 2025, and I have carefully read and fully understood all the contents and requirements of the Communication University of China Application Information for International Students of Undergraduate Programs, and I hereby fill in the relevant information and make the following commitment:

I. Relevant information (electronic edition is allowed). Other than Passport name, all information should be filled in Chinese. 

1. Passport Last name:
2. Passport First name:
3. Chinese name (if any):
4. Nationality:
5. Passport Number:
6. Mobile Number:
7. Email:
8. WeChat (if any):
9. Name of the specific program for which you are applying (see the full name of Communication University of China 2025 Undergraduate Admission Majors Catalogue for International Students):
Major 1:                         
Major 2:                         

II. Commitments
1. Thoroughly read the Communication University of China Application Information for International Students of Undergraduate Programs and cross-reference personal information with the Communication University of China Application Information for International Students of Undergraduate Programs to ensure eligibility and meet the application requirements.
2. Fill in all information truthfully, accurately, completely and timely, and submit the corresponding materials.
3. Abide by rules and regulations, be honest and trustworthy during the whole process of application and selection and assessment, and resolutely eliminate violations, deception and falsification.
4. Seek consultation for further inquiries. I will consult, communicate, and solve them through legal and official channels; I will not disseminate undisclosed and unsubstantiated information, and I will refrain from any rumors and falsehoods.
5. I will fully comply with the above commitments. If there is any violation, I will voluntarily bear the corresponding consequences.

Committed by (handwritten signature)
Date:

Note: This commitment letter applies to the International Undergraduate Admission Program of Communication University of China 2025, and the final interpretation right belongs to International Student Affairs Center, International Student Affairs Office of Communication University of China.
